
UCHWAŁA Nr XXII/172/13
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 28 lutego 2013 roku

w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  komisji  Zdrowia,  Oświaty,  Kultury 
Rekreacji oraz Spraw Socjalnych Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym – 
(tekst jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 75 ust. 1 Uchwały 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 
r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§ 1. Przyjąć sprawozdanie z działalności komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury Rekreacji oraz 
Spraw Socjalnych Rady Gminy i Miasta za 2012 rok jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Gminy i Miasta.

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO RADY

Stanisław Kropidłowski



Załącznik do Uchwały Nr XXII/172/13
 Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 28 lutego 2013 roku  

Sprawozdanie z działalności komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Rekreacji oraz spraw 
Socjalnych Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska w 2012 roku

Komisja  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury  i  Rekreacji  oraz  spraw  Socjalnych  w  2012  roku 
pracowała w oparciu o przyjęty plan pracy Uchwałą Nr Uchwałą Nr  XIII/96/12 z dnia 29 
marca 2012 roku i uchwałę w sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji.

Komisja odbyła 9 posiedzeń.
W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na 
liście obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:

• Rozpatrzenie prośby pracowników Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Izbicy Kujawskiej.

• Ustalenie planu pracy komisji na 2012 rok.
• Sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok.
• Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Kultury  o 

wyposażenie nieruchomości, niezbędne do działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Kultury w Izbicy Kujawskiej.

• Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy i Miasta w Izbicy Kujawskiej za 2011 rok.
Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem komisja głosowała za przyjęciem sprawozdania 
z wykonania budżetu za 2011 rok z jednym głosem wstrzymującym.

• Praca komisji w terenie – Miejsko – Gminny Klub Sportowy „Kujawianka”.
• Problemem organizacji  pomocy psychologiczno – pedagogicznej  w roku szkolnym 

2012 – 2013 w Szkole Podstawowej Nr 1 w Izbicy Kujawskiej.
• Rozpatrzenie projektu budżetu na 2013 rok.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  budżetu gminy i  miasta na 
2013 rok z naniesieniem poprawki polegającej na wprowadzeniu do projektu budżetu 
na  2013  rok  inwestycji  polegającej  na  zagospodarowaniu  terenu  przy  pomoście  i 
tarasie widokowym w miejscowości Długie.

Komisja wydała opinie na temat projektów uchwał:

• w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Marszałka Józefa 
Piłsudskiego w Izbicy Kujawskiej w miejscowości Świszewy,

• w sprawie opłat za odbiór odpadów komunalnych, nieczystości płynnych i stałych,
• w sprawie okręgów wyborczych,
• w sprawie obwodów głosowania,
• w  sprawie  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycieli 

niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  –  Karta 
Nauczyciela i nauczycieli realizujących w ramach etatu zajęcia o różnym wymiarze,



• w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych  pn. „Moje Boisko-
Orlik 2012”,  zlokalizowanych  przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Marszałka Józefa 
Piłsudskiego w Izbicy Kujawskiej,

• w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

• w  sprawie  nadania  statutu  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Izbicy 
Kujawskiej,

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
• w sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  określonej  w  art.6  ust.2  ustawy  z  dnia  15 

listopada 1984 roku o podatku rolnym, jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 
terenie gminy,

• w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
• w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy i  Miasta 

Izbica Kujawska,
• w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,
• w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty,
• w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi,
• w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Komisja przyjęła wnioski dotyczące:

Na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia przyjęła n/w wnioski:
• Zasięgnięcie opinii fachowca, który sprawdzi i oceni dach na Ośrodku Zdrowia.
• Złożenie wniosku do Starostwa Powiatowego o budowę chodnika we wsi Świszewy 

przy drodze powiatowej relacji Samszyce – Izbica Kujawska na odcinku od budynku 
b. szkoły podstawowej do przystanku PKS ze względu, że na ww. drodze narasta ruch 
turystyczny z Łodzi na ośrodki wypoczynkowe w Orlu. 
W miejscowości  Świszewy jest  gęsta  zabudowa i  bardzo niebezpieczne zakręty na 
krótkim odcinku drogi. Jest również bardzo dużo dzieci dochodzących do przystanku 
PKS.  W  związku  z  koniecznością  poprawienia  bezpieczeństwa  wskazane  jest 
wykonanie  tego  chodnika.  Zalecane  byłoby  usytuowanie  chodnika  po  stronie 
przystanku PKS.

• Zwrócenie  się  z  prośbą  do  Zarządu Dróg Wojewódzkich o  założenie  rurociągu w 
rowie  oraz  zadekowanie  przy  drodze  wojewódzkiej  z  Izbicy  Kujawskiej  do 
Augustynowa  (w  kierunku  Włocławka)  ze  względu  na  to,  że  rów  jest  bardzo 
niebezpieczny, ruch na drodze jest coraz większy, drogą uczęszczają dzieci do szkoły 
a ruch pieszy nie może się odbywać zgodnie z przepisami o ruchu drogowym.

Na posiedzeniu w dniu 18 maja przyjęła n/w wnioski:
• Rekultywację stadionu MGKS „Kujawianka” przy ul. Sportowej 1 poprzez zakup 

nasion  trawy i  nawozów oraz  zabezpieczenie  środków finansowych  na  zapłatę  za 
wodę za podlewanie murawy.



• Wykonanie dokumentacji na budowę boiska treningowego oraz likwidację bieżni 
na stadionie MGKS „Kujawianka”. 

Na posiedzeniu w dniu 26 czerwca przyjęła n/w  wnioski:
• Wznowienie  procedur  powołania  Instytucji  Zarządzającej  Parkiem  Kulturowym 

Wietrzychowice.
• Wykonanie świateł na przejściach dla pieszych na ulicy Kolskiej obok Biedronki oraz 

na przejściu niedaleko kościoła (na przeciw Banku SKOK).
• Radny  Łuczak  Jan  powiedział,  że  dzieci  z  naszej  gminy  chodzą  do  Szkół 

Podstawowych w Osieczu Małym oraz w Przedczu, podczas gdy dzieci te mogłyby 
chodzić do Szkoły Podstawowej w Izbicy Kujawskiej. 
Co Kierownik Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół zrobił żeby dzieci te 
przyciągnąć do Szkoły w Izbicy Kujawskiej.

Na  posiedzeniu  w  dniu  18  września  przyjęła  wniosek  o  zabezpieczenie  środków  na 
zatrudnienie logopedy w Szkole Podstawowej Nr 1 w Izbicy Kujawskiej w wymiarze ½ etatu.

Na posiedzeniu w dniu 20 listopada przyjęła n/w wnioski:
• Przyłączenie się do protestu poprzez poparcie dla uchwały Rady Miasta Inowrocław w 

sprawie  skierowania  do  Trybunału  Konstytucyjnego  wniosku  o  stwierdzenie 
niezgodności z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach.

• Zlecenie Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Wodociągów wykonanie przyłącza w 
trybie natychmiastowym Pani Janinie Wrzesińskiej zamieszkałej w Błennie.

• Wystąpienie  do  Komendanta  Wojewódzkiego  o  przedstawienie  ilości  wypadków 
śmiertelnych oraz nieśmiertelnych w obrębie skrzyżowania przy wyjeździe na Koło – 
Sompolno oraz po uzyskaniu informacji ponowne wystąpienie z wnioskiem o budowę 
ronda na tym skrzyżowaniu.

• Oznakowanie  skrzyżowania  przy  wyjeździe  z  parkingu  obok  placu  zabaw(starego 
kina).

• Zamontowanie  lustra  na  słupie  na  skrzyżowaniu  ulicy  Narutowicza  z  ulicą  11 
Listopada naprzeciw wyjazdu z ul. 11 Listopada w celu poprawienia bezpieczeństwa.

• Założenie  lampy  na  ulicy  Augustowskiej  przy  Młynie  oraz  na  skrzyżowaniu  przy 
wyjeździe na Koło-Sompolno.

• W  związku  z  wypadkami  na  drodze  wojewódzkiej  w  kierunku  Błennej  komisja 
wnioskuje o usunięcie wszystkich drzew w pasie drogowym a jeżeli to niemożliwe 
usunięcie kilku drzew w miejscach najbardziej niebezpiecznych – na zakrętach, w celu 
poprawy bezpieczeństwa na drodze.

Z odpowiedziami udzielonymi na powyższe wnioski członkowie komisji byli zapoznawani na 
następnych posiedzeniach.
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